
Lene Bryldt  
 

 
Jeg er tilflytter fra Viby og har selv spillet 
håndbold i Viby som ungdom- og seniorspiller. 
Jeg fik min første opgave i HH for ca. 18 år siden. 
Jeg har været årgangsansvarlig i mange år på 
både pige- og drengesiden og har trænet alt fra 
U10 til U18.  
 
I dag er trænergerningen droslet lidt ned, men 
hygger mig stadig med at have hold og hjælpe til. 
Derudover har jeg de sidste 3 år været en del af 
HH´s bestyrelse og PR-udvalg. Mine 3 børn har 
alle været aktive i HH, og det var af den vej, jeg i 
sin tid blev en del af klubben.  
 
Den primære årsag til, at det er blevet til så 
mange år i den blå trøje, er det fantastiske 
sammenhold, der er i klubben.  
 

Derudover så er det en klub, hvor man hele tiden tænker nye tanker og udvikler sig og hvor 
vi løfter i flok. Selvom der bliver brugt mange timer i løbet af ugen, så har jeg fået så meget 
tilbage igen i form af skønne venskaber, et fantastisk netværk, og så komplementerer mine 
opgaver i HH mit daglige job rigtig fint ved at være noget helt andet, hvilket giver god energi 
og glæde.   
  
 
 


